
 
 
 

Z	  A	  P	  I	  S	  N	  I	  K	  
4.	  seje	  Vaškega	  odbora	  Žižki,	  

ki	  je	  bila	  v	  ponedeljek,	  02.	  marca	  2015,	  ob	  18.	  uri	  
v	  vaško-‐gasilskem	  domu	  v	  Žižkih.	  

	  
Prisotni:	  Petra	  Gabor,	  Miha	  Horvat,	  Anton	  Horvat,	  Vladimir	  Žalik.	  
	  
Opravičena:	  Mojca	  Makovec	  Haložan,	  Dušan	  Utroša.	  
	  
	  
Dnevni	  red:	  

1. Ugotovitev	  prisotnosti	  
2. Analiza	  6.	  uličnega	  prvenstva	  v	  šnopsu	  za	  pokal	  Žižkov	  
3. Organizacija	  prireditve	  ob	  dnevu	  žena	  in	  materinskem	  dnevu	  
4. Organizacija	  nadaljevalnih	  del	  glede	  izgradnje	  igrišča	  
5. Razno	  

	  
	  
Ad/2	  
Člani	  VO	  Žižki	  so	  se	  strinjali,	  da	   je	  6.	  ulično	  prvenstvo	  v	  šnopsu	  za	  pokal	  Žižkov	  dobro	  
uspelo	  -‐	  udeležilo	  se	  ga	  je	  zelo	  veliko	  vaščanov.	  Za	  prihodnje	  leto	  bo	  potrebno	  dodelati	  in	  
izpopolniti	   dogovore	   o	   prijavi	   in	   formiranju	   ekip,	   prav	   tako	   pa	   tudi	   glede	   donatorjev	  
posameznih	  družabnih	  dogodkov.	  	  
Člani	  so	  se	  strinjali,	  da	  je	  s	  tovrstnimi	  prireditvami	  potrebno	  nadaljevati.	  
	  
	  
Ad/3	  
Člani	  VO	  Žižki	  v	  letu	  2015	  prireditev	  ob	  dnevu	  žena	  in	  materinskem	  dnevu	  pripravljajo	  
za	  soboto,	  7.	  marca	  2015,	  ob	  18.	  uri	  v	  Vaško-‐gasilskem	  domu	  Žižki.	  
Predsednik	   VO	   je	   člane	   seznanil	   z	   dopisom	   Občinske	   uprave	   Črenšovci	   o	   kriterijih	  
(število	  prebivalcev)	  in	  dodelitvi	  sredstev	  za	  prireditve	  ob	  dnevu	  žena	  in	  materinskem	  
dnevu	  -‐	  za	  organizacijo	  prireditve	  v	  Žižkih	  je	  namenjeno	  1.100	  €.	  Ob	  tem	  je	  predsednik	  
VO	   Žižki	   predlagal,	   da	   se	   Občinskemu	   svetu	   Občine	   Črenšovci	   predlaga	   sprememba	  
kriterijev	  o	  dodelitvi	   sredstev.	  Veliko	  bolj	   smiselno	   in	  pošteno	  bi	  namreč	  bilo	  razdeliti	  
sredstva	  na	  osnovi	  števila	  udeleženk.	  
Člani	  VO	  so	  sprejeli	  sledeče	  sklepe:	  
- vabila	  pripravi	  Miha	  Horvat	  in	  poskrbi	  za	  print,	  
- člani	  VO	  bodo	  vabila	  vsem	  materam,	  ženam	  in	  dekletom	  izročili	  osebno,	  
- kulturni	  program	  pripravi	  Kulturno	  društvo	  Žižki,	  
- za	  pecivo	  poskrbi	  Petra	  Gabor,	  
- za	  organizacijo	  pogostitve	  sta	  zadolženi	  Petra	  Gabor	  in	  Mojca	  Makovec	  Haložan,	  
- v	  tem	  letu	  pripravi	  govor	  za	  žene	  Miha	  Horvat,	  
- Miha	  priskrbi	  pomočnike	  za	  strežbo	  na	  prireditvi,	  
- rože	  nabavi	  Vlado	  Žalik.	  



 
 
 
Raznos	  vabil:	  
Petra:	  celoten	  dolnji	  kraj	  Žižkov	  (na	  Kračini	  in	  pri	  gasilskem	  domu	  do	  mosta)	  
Vlado:	  od	  gasilskega	  doma	  (vključno	  Vehab)	  do	  Špilakovij	  +	  do	  Treze	  (vključno)	  
Miha:	  od	  Treze	  (brez	  Treze)	  proti	  Gabrekovi	  ulici	  +	  Žabjek	  (do	  vključno	  Gerič)	  
Zvonko:	  od	  Cile	  "Györek"	  (vključno)	  proti	  Polani	  do	  Vogrinčiča	  +	  Zadravcova	  ulica	  
	  
	  
Ad/4	  
Ker	   je	   namen	   in	   želja,	   da	   bomo	   igrišče	   za	   vaško-‐gasilskim	   domom	   uradno	   otvorili	   z	  
nogometnim	  turnirjem	  v	  sklopu	  občinskega	  praznika	  (9.	  -‐	  10.	  maj	  2015),	  so	  se	  člani	  VO	  
strinjali,	   da	   se	   čimprej	   pristopi	   k	   nadaljevalnim	   delom.	   V	   prihodnjih	   dneh	   se	   bodo	  
predstavniki	  VO	  najavili	  za	  sestanek	  pri	  podjetju	  KIT	  Žižki	  d.	  o.	  o.	   in	  oddali	  naročilo	  za	  
vse	  potrebne	  kovinske	  dele.	  Prav	  tako	  se	  bo	  v	  najkrajšem	  možnem	  času	  sestal	  razširjeni	  
vaški	  odbor	  (v	  sodelovanju	  s	  PGD	  Žižki),	  na	  katerem	  se	  bodo	  dorekli	  vsi	  nadaljnji	  koraki	  
in	   časovnica	   nadaljevanja	   gradnje	   (tudi	   glede	   pridobivanja	   sponzorskih	   sredstev).	   Po	  
mnenju	  predsednika	  VO	  je	  potrebno	  formirati	  gradbeni	  odbor,	  ki	  bo	  vodil	  in	  organiziral	  
vsa	  nadaljevalna	  dela.	  
	  
	  
Ker	  je	  bil	  dnevni	  red	  izčrpan,	  je	  predsednik	  VO	  sejo	  zaključil	  ob	  19.30	  uri.	  
	  
	  

Zapisal:	  Miha	  Horvat	  


